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1. Kokouksen avaus
Hirviyhteisluvan vetäjä Hannu Jänkälä avasi kokouksen klo 18. Avauksen yhteydessä riistanhoitoyhdistyksen pj.
Jukka Vierma alusti riista-asioista. Hirvenkuorien palautus ei ollut oikein hyvä. Pienpetokoulutus 5.1.2002 oli
onnistunut tilaisuus. Kanalintutilanne on parantunut mukavasti. MKJ:n organisaatiouudistus ei oikein hyvä Pohjois-
Suomen osalta edustuksellisuuden osalta.

2. Kokouksen järjestäytyminen
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Hannu Jänkälä ja sihteeriksi Heikki Remes.

3. Kokouksen päätösvaltaisuus
Kokous on kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on runsaasti paikalla, joten kokous
katsottiin päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä. 

4. Kokouksen työjärjestys
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi.

5. Hirvenmetsästys vuonna 2001
Kaatoprosentti muodostui loppujen lopuksi kohtuullisen hyväksi (93,6 %). Hyvän alun jälkeen näytti kitsaalta,
mutta parani lopussa. Naarasosuus nousi lopussa, vaikkakin ei mennyt liikaa naarasverotukseksi (61/39 %).
Vasoissa jostakin syystä naaraita enemmän (48/52 %), vaikkakin aiemmin ollut aina uroksia ja hirvitutkimus
mainitsee uroksia syntyvän hieman enemmän. Vuotson ja UK-puiston alueet olivat kaatomääriltään huomattavan
heikkoja. Alaosassa kuntaa pyynti sujui hyvin. Aikuis/vasa-osuus 73/27 %. Yksityismaille kaadettiin 22 % hirvistä,
luvissa oli 18 % yksityismaita. Vaikutuksensa lienee tälle valtionmaille pohjoisosaan jääneet hirvet.
Moitteita pyytäjille osittaisesta huolimattomuudessa lupapapereiden käsittelyssä erityisesti saalisilmoituksissa ja
maksukuittien maksajatiedoissa.
Korviin kantautui puheita omavaltaisista vastoin yhteislupasopimusta tehdyistä aluevaihdoista. Ilmoitettuja
aluevaihtoja oli muutamia kymmeniä, jopa ristiin.
Nimien ilmoittaminen rhy:n sivuilla kaatoluettelossa oli herättänyt keskustelua, on kuitenkin julkinen asiakirja,
jonka julkaisu on mahdollista. Palvelu kiinnostanut metsästäjiä kovasti.
Hirvituhoalueille ohjausta yhteisluvan keinoin yritetty ilman tulosta. Ei yhteydenottoja mistään suunnasta.
Havaintokorteista työstettiin selvitys, jota esiteltiin. Hirvikanta vaikuttaa terverakenteiselta, kuitenkin nuorehkolta.
Hirvenpyynnissä koirametsästys suosittua perinteisenpien muotojen kustannuksella. Havaintokorttien
palautusmäärää olisi saatava paremmaksi.
Yhteenvetona todettiin hirvenpyynnin olleen Sodankylälle tavanomainen.

6. Vuoden 2002 hirvenmetsästyskiintiön suunnittelu
Rhy:n toiminnanohjaajan laatima alustava suunnitelma samaa tasoa kuin vuonna 2001 eli noin vajaa 300 aikuista ja
noin 90 vasaa painottuen eteläosaan kuntaa. Erityistä painetta ei ole pyynnin jäljiltä olevien tietojen perusteella
kasvattaa kaatomääriä. Suoritettava lentolaskenta keväällä näyttää kannan määrää ja sen perusteella katsotaan
kaatokiintiötä. Yläperän tilanne huolestuttaa, erityisesti Vuotson puoli. Hirvikeskittymiä pitäisi voida vähentää.
Hirvituhoista taimikoille käytiin pitkällinen sekavahko keskustelu, josta ei voitu päästä mihinkään johtopäätöksiin ja
konkreettisiin toimiin. Kaikki korostivat yhteisluvan olevan kuitenkin toimiva menettely. Yhteisluvalle sinänsä ei
kuulu viranomaisasiat näiltä osin. Ongelmalliset alueet Kelujärvi-Moskuvaara ja Kitisen varsi. Ongelmana hirvien
runsas kertyminen joillekin pienille alueille, ei niinkään hirvikannan paljous kokonaisuutena.

7. Hirvilupien haku keväällä 2002
Hannu Jänkälä esitteli hakuohjesuunnitelman vuodelle 2002. Rhy:n vuosikokous 17.3., joka vahvistaa
puoltoperusteet ja kaatomäärät. 

8. Vetäjien valinta vuodelle 2002
Esitettiin entisiä eli Hannu Jänkälää vetäjäksi ja Heikki Remestä varalle, muita esityksiä ei ollut, joten hyväksyttiin.

9. Muut asiat
Ei ollut.

10. Kokouksen päättäminen
Hannu Jänkälä päätti kokouksen ja kiitti osallistumisesta.
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puheenjohtaja sihteeri


